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Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek
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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wtoclawka zwracam siq z pro6bq o dokonanie uzupelnienia
nawierzchnijezdni na skrzy2owaniu ulicy Stod6lnej z ulicq Okrqznq. Powstale dziury stanowiq
utrudnienie w bezpiecznym poruszaniu siq samochodem.
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